
Dobrý den, 

Rozhodl jsem se sepsat tuto zprávu z důvodu lepší informovanosti ohledně stavu velkooseckého Sokola. 

Rychlá verze (pro ty, co neradi čtou) 

1. Všestrannost od září pokračuje a to pod vedením paní Marcely Muniové 

2. Rekonstrukce sokolovny oficiálně začne v půlce října 

3. Paní Babáková s námi bohužel nechtěla pokračovat, předala se kytička a rozešli jsme se v dobrém 
každý směrem, kterým se chceme ubírat. 

A teď pro čtenáře 😊 

Jak radí slušnost, rád bych se představil, jmenuji se David Kratochvíl a starostou Sokola jsem byl zvolen 
v březnu, od té doby bylo spousta papírování, inventur, schůzí..  

Každopádně díky lidem, kteří se kolem mě semkli a pojali za své jedno ze sokolských hesel (ni zisk, ni slávu) je 
vše na dobré cestě. 

Největší problém nastal, když se paní Babáková, která mě k myšlence dělat starostu přivedla, rozhodla, že již 
nadále cvičit v Sokolu nebude. Chtěla jít jiným směrem než my, což chápeme, bohužel si sebou vzala i ostatní 
cvičitele. 

Naštěstí je Velký Osek plný milých a obětavých lidí, tedy jsme nemuseli hledat dlouho. Pod vedením Marcely 
Muniové tedy bude všestrannost pokračovat. Repertoár oddílů doplní i Baseball pod vedením Petry Rypkové, 
která nám podala pomocné ruce hned od začátku (a že těch pomocných rukou bylo). Vaše děti si budou moci 
vybrat i mezi kroužkem šermu pod vedením Jirky Sichy, kroužkem Jógy pro první stupeň s Danielou 
Dittrichovou a oddílem stolního tenisu s Lubošem Čebišem. Díky spojení s Barybou si mohou v Sokole zacvičit 
i rodiče s předškolními dítky.  

Letos očekávejte také více odpoledních akcí zaměřených na zabavení Vašich ratolestí😊. 

Nezapomínáme ani na sokolíky starší 18ti let. Jirka Mlýnek se chopil vedení oddílu degustace. Prostřeno se 
může jít klouzat, jednou za měsíc mají pré Gurmáni v sokolské klubovně, kde si vymění recepty a ochutnají 
kuchařský um jeden druhého na dané téma pro daný měsíc. Nově připravujeme oživit oddíl společenských her 
(do této chvíle neoficiálně označovaný oddíl rekonstrukce). 

Naše oddíly jsou důležité, ale stejně tak je pro nás důležitá i spolupráce s ostatními spolky. 

Rejnoci, kteří nabývají na oblibě, se nejspíše budou stěhovat do sokolovny do prostor veselky. S Viktorií Velký 
Osek máme velké plány na sportovní ples. Naději se zalíbil nově zrekonstruovaný sokolský klub, jako dělaný 
pro různé sedavé akce pro dříve narozené. 

Z hlediska rekonstrukce to bude náročnější, než jsme si mysleli. Díky podpoře z grantu TPCA pro Kolínsko, 
místních podnikatelů a hlavně obce Velký Osek, která nám přispěje největší částí, bude sokolovna opět živým 
místem. Světlo, teplo, sociálky, to jsou naše letošní cíle. Rozpočet využijeme hlavně na materiál a většinu prací 
si oddřeme ručně sami. Snížíme tak cenu a budeme si moct dovolit daleko více oprav. Bude to i časově 
náročnější, ale budeme se snažit, aby se už příští rok mohlo v tělocvičně bez problému cvičit. 

Začátek prací byl naplánován po vystěhování eshopu Chladné zbraně – což jsme se dohodli na půlce října. 
Jelikož jsme se ale hecovali mezi sebou, začalo to již tímto víkendem, usoudili jsme, že není na co čekat 
a pustili se do nové kanalizace, které eshop nijak nebrání. 

Tedy doufám, že jsem Vaše obavy o budoucnosti Sokola trochu zmenšil a budete nám držet palce, aby vše 
dobře dopadlo. Nebude to lehké. 

Pokud nás budete chtít podpořit, nemusíte tahat peněženku, posílat peníze na účet. Daleko víc nás potěší, když 
nám přijdete pomoct, ať už prací či vlídným slovem. Brigády budeme vypisovat na Facebooku Club 
Velkooseckých Gentlemanů CVOG (brzy je naleznete i v kalendáři na webových stránkách 
www.sokolvelkyosek.cz), popřípadě v sokolském klubu býváme každý pátek od šesté hodiny. Zbytek týdne 
nahodile. 

 

Děkuji za pozornost 

A hezky sokolsky, ZDAR! 

David Kratochvíl 

Za T.J. Sokol Velký Osek 

 


